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وزیر آموزش و پرورش خبر داد

مدارسجزموارداستثناییتعطیلنمیشوند
وزیر آموزش و پرورش گفت: روز گذشــته در هیأت دولت پیشــنهاد دادم 
تا مدارس تعطیل نباشــد و رئیس جمهور هم گفتند که مدارس تعطیل 

نشوند مگر در موارد استثنایی. 
یوســف نــوری دربــاره تعطیلی مــدارس گفــت: نگــران دانش آموزان 
هستیم چرا که آموزش مجازی در دوره آموزش عمومی و پیش دبستان 

کارایی لازم را ندارد. 
وی افــزود: امــروز در هیأت دولت پیشــنهاد دادم تا مــدارس تعطیل 
نباشــد و رئیــس جمهــور هم گفتنــد که مــدارس تعطیل نشــوند مگر در 
موارد استثنایی. وزیر آموزش و پرورش گفت: در طول سال های خدمتم 
یعنی از ســال ۶۷ برخی ســال ها شاهد بودم که تهران دومین شهر آلوده 
جهــان بــود اما مــدارس تعطیــل نبودند چرا کــه وقتی مــدارس تعطیل 

می شود دانش آموزان در خانه نمی مانند. 
نوری مطرح کرد: هفته آینده مدارس تعطیل نیســت و یادداشــتی به 

رئیس جمهور نوشتم تا تعطیلی مدارس دیگر تکرار نشود.

معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوری خبر داد

افزایشبودجهحوزهزنانوخانوادهدرسال1402
معــاون امــور زنــان و خانــواده ریاســت جمهوری، تأکید کــرد: در مجامع 
بین المللــی از اعتراض به حرکت غیرقانونی و بدعت آمیزی که از ســوی 
امریکا برای اخراج ایران از کمیسیون مقام زن سازمان ملل انجام شده، 

کوتاهی نکرده و حقوق زنان ایرانی را طلب خواهیم کرد.
انســیه خزعلی در حاشــیه جلســه هیأت دولت در جمــع خبرنگاران، 
بیــان کــرد: ایــران در کمتــر از 9 مــاه بــه عضویت کمیســیون مقــام زن با 
حــق رأی درآمــد. این مطلب بــا 43 رأی از 54 رأی اعضا صورت گرفت. 
متأســفانه الان با جوســازی ها و حرکت های رســانه ای و ایجاد نوعی رویه 
غلــط که در ســازمان ملل معمــول نبوده امریکا و همکارانش نســبت به 
اخراج ایران از این کمیســیون اقدام کردند. در حالی که مشــابه این موارد 
و این اعتراضات در کشــورهای دیگر حتی خیلی بیشــتر وجود داشته، اما 
هیچگاه چنین پیشنهادی داده نشده بود. این زنگ خطری برای سازمان 
ملل و مجامع حقوق بشری است که بسیاری از حقوق انسان ها و زنان از 

طریق رویه های غلط درحال نقض شدن است.
معــاون امــور زنــان و خانــواده رئیس جمهــور در ادامــه تصریــح کرد: 
بــه درخواســت ایــران و هیــأت اعزامی ایران پاســخ مثبت داده نشــد. ما 
همچنــان اعتــراض خــود را از طریــق وزارت امور خارجه می رســانیم. به 
ســازمان ملل نیز اعتراض شده است. حق قانونی خود را طلب خواهیم 

کرد تا به نام حقوق زن حق زنان را نقض نکنند. 
وی در ادامه در پاسخ به پرسشی در خصوص اینکه آیا در بودجه سال 
آتی شــاهد افزایش بودجه حوزه زنان بویژه اشــتغال زنان خواهیم بود یا 
خیــر، بیان کرد: نگاه خوبی در بودجه ســال آینده به حــوزه زن و خانواده 
شــده اســت؛ زنانی که شــرایط ویژه دارند ماننــد زنان سرپرســت خانوار، 

زنان بدسرپرست و آسیب دیده و بودجه این حوزه افزایشی است. 

97درصدمردمایرانباسوادهستند
رئیس سازمان نهضت سوادآموزی آماری از وضعیت باسوادی در کشور 
ارائــه کــرد و گفــت: ۴۸.۸ درصــد جمعیت ایــران قبل از انقلاب باســواد 
بودنــد کــه امــروز بــه حــدود 9۷ درصد رســیده اســت. بر اســاس آخرین 
آمارهــا، یــک میلیــون و ۷۰۰ هزار بی ســواد مطلق در گروه ســنی ۱۰ تا ۴9 

ساله در کشور داریم.
علیرضا عبدی در نشستی خبری به مناسبت سالروز تأسیس نهضت 
ســوادآموزی بــه فاصله میان باســوادی مردان و زنان اشــاره کرد و گفت: 
ایــن عــدد ۲3.۴ بوده اســت کــه بــه ۶ درصد رســیده و فاصله بین ســواد 

شهری و روستایی از 3۶ به ۱۱ درصد رسیده است.
رئیس ســازمان نهضت ســوادآموزی آخرین آمار باســوادی در کشــور 
را اعــلام کــرد و گفت: بر اســاس آخرین آمارها، یک میلیــون و ۷۰۰ هزار 
بی ســواد مطلق در گروه ســنی ۱۰ تا ۴9 ســاله در کشــور داریــم. همچنین 
بر اســاس اطلاعات ســامانه خودمان، آمار نوســوادها که تا سوم ابتدایی 
خوانده انــد و مــدرک پایــان ابتدایــی را ندارنــد، تقریبــاً دو میلیــون و ۵۰ 
هزارنفــر اســت. تــلاش می کنیم تــا پایان  دولت ســیزدهم بی ســوادی را 

ریشه کن کنیم و وارد گام دوم نهضت سوادآموزی شویم.
وی درباره استان هایی که بیشترین آمار بی سوادان را دارند اظهار کرد: 
براســاس آخرین آماری که ما داریم سیســتان و بلوچســتان، خوزســتان، 
آذربایجان غربی، لرستان و هرمزگان بیشترین میزان بی سوادان در گروه 

سنی ۱۰ تا ۴9 سال را دارند.

خدماتتوانبخشیبیمهسلامتبرای
معلولان،بیمارانپروانهای،سرطانیواوتیسمی

خدمــات  ارائــه  جزئیــات  ایــران،  ســلامت  بیمــه  ســازمان  مدیرعامــل 
توانبخشی به بیماران را تشریح کرد.

دکتر محمدمهدی ناصحی درخصوص همکاری سازمان متبوع خود 
با سازمان بهزیستی با هدف ارائه خدمات مورد نیاز درمانی به معلولان، 
گفــت: خوشــبختانه تعامــلات میــان ســازمان بیمــه ســلامت و ســازمان 
بهزیســتی در سطح قابل قبولی اســت، به طوری که ارائه ۸ کد خدمتی به 
۵9 کــد خدمت به معلــولان افزایش پیدا کــرده و امیدواریم این خدمات 
را بتوانیــم در آینــده در ســطح گســترده تری ارائــه دهیــم، البته عــلاوه بر 
پوشش خدمات در بخش دولتی، پرداخت در بخش عمومی غیر دولتی 

و خصوصی نیز در تعهد سازمان بیمه سلامت قرار گرفته است.
او تأکید کرد: با ابلاغ بســته خدمات توانبخشی بیماران طیف اوتیسم 
شــامل ۶ کد خدمتــی در حیطه مداخــلات کار درمانــی، مداخلات گفتار 
درمانــی، مداخــلات رفتاری آموزشــی و مداخــلات مشــاوره ای حمایتی 
تحت پوشــش سازمان بیمه ســلامت قرار گرفته و کلیه افراد اوتیسمی تا 

پایان سن ۶ سالگی از این خدمات بهره مند خواهند شد.
مدیرعامــل ســازمان بیمه ســلامت ایران، در پاســخ به این ســؤال که 
این ســازمان در حوزه توانبخشــی چه خدماتی را به بیماران خاص ارائه 
می دهــد، گفت: یکــی از بیماری هــای خاص مبتلایــان به بــال پروانه ای 
هســتند که ســازمان بیمه ســلامت برای آنهــا پکیج خدمات توانبخشــی 
در نظــر گرفتــه اســت، ایــن خدمــات شــامل فیزیوتراپــی، کاردرمانــی، 
 ،SMA بینایی ســنجی و شــنوایی ســنجی اســت، همچنین برای بیمــاران

فیزیوتراپی، کاردرمانی و گفتار درمانی در نظرگرفته شده است.
 وی در خصوص ارائه خدمات به بیماران مبتلا به سرطان، تأکید کرد: 
در پکیج خدمات توانبخشــی مورد نیاز بیماران سرطانی نیز فیزیوتراپی، 
ماســاژدرمانی، کاردرمانــی و گفتــار درمانــی وجــود دارد، البتــه برای این 
گــروه از بیمــاران علاوه بر خدمات توانبخشــی خدمات تشــخیصی برای 

متاستازها نیز در نظر گرفته شده است.
ناصحی با اشــاره به اینکه بیماران سکته مغزی در دوره های مختلف 
نیازمنــد خدمــات توانبخشــی هســتند، تصریــح کــرد: بــرای این گــروه از 
بیمــاران نیز پکیج درمانی ۶ ماه اول و دوم در نظر گرفته شــده اســت. از 
سوی دیگر بیمه سلامت برای بیماران استفاده کننده از انواع پیوندها نیز 

خدماتی دارد.

کاهش2میلیوننفریمسافرمتروواتوبوس
»ایران« عدم تناسب میان عرضه و تقاضا در استفاده از حمل و نقل عمومی را بررسی می کند

 
اتوبــوس  و  متــرو  مســافران  تعــداد 
درمجمــوع هم اکنــون به عدد حــدوداً ۲ 
میلیــون و 4۰۰ هــزار نفــر رســیده اســت، 
ایــن درحالــی اســت کــه اگــر بخواهیــم 
بــا آمــار پیــش از کرونــا مقایســه کنیــم، 
بیــش از 4 میلیــون نفــر روزانه بــا حمل 
و نقــل عمومی )متــرو و اتوبــوس( تردد 
می کردنــد. حتــی زمانی، آمار مســافران 
متــرو از عــدد ســه میلیون نفر هــم عبور 
کــرده بــود. برخــی مدیــران شــهری در 
دوره های گذشــته وعده داده بودند که با 
راه اندازی خطوط 6 و ۷ می توان ظرفیت 
متــروی تهــران را بــه ۱۰ میلیــون نفــر در 
روز هم رســاند، اما حــالا با افتتاح ۷ خط 
مترو، خوشــبینانه ترین حالت این است 
کــه امیدوار باشــیم متــروی تهــران توان 
جابه جایــی 4 میلیــون مســافر در روز را 

داشته باشد.
این روزهــا درحالی تعداد مســافران 
متــرو به زیر یک میلیــون و 5۰۰ هزار نفر 
رســیده که ما در بهمن ماه 99، در دوران 
کرونــا شــاهد جابه جایــی یــک میلیون و 
۱۰۰ هــزار مســافر در روز هم بودیم. البته 
تعــداد مســافران متــرو در اوج کرونــا و 
نگرانــی از شــیوع بیمــاری، در یــک دوره 
زمانــی به زیــر 5۰۰ هزار نفر هم رســیده 
بود، اما کسی تصور نمی کرد بعد از پایان 
کرونــا این آمار بــه دوران اوج خود یعنی 

بیش از دو میلیون نفربرنگردد!
سرانه استفاده از حمل و نقل عمومی 
هم اکنــون در تهــران 3۶ درصــد اســت، 
یعنــی ۶۴ درصــد ترددهــا بــا خــودروی 
شــخصی اســت، ایــن درحالی اســت که 
باید ســهم تردد با خودروی شــخصی از 
۶۴ بــه ۴۴ درصد برســد. بنابراین ســؤال 
تعــداد  محســوس  کاهــش  اینجاســت 
مســافران در حمــل و نقــل عمومــی بــه 

علت تغییر رفتار اجتماعی مردم بعد از 
کروناست یا کاهش ظرفیت حمل و نقل 
عمومــی باعث ســفرگریزی شــهروندان 
شــده است. برخی کارشناسان معتقدند 
کــه مــردم در دوران کرونا به اســتفاده از 
خودروی شــخصی عــادت کرده انــد و از 
آنجــا کــه همچنــان برایشــان بــه صرفه 
اســت کــه بــا خــودروی شــخصی تــردد 
کننــد، میلــی به تغییر مد حمــل و نقلی 
خــود ندارند و از آن طرف برخی دیگر به 
کاهــش ظرفیت حمل و نقل عمومی به 
بهانه فرسودگی و نوسازی اشاره می کنند 
و می گوینــد که مــردم چــاره ای به تغییر 
رفتــار ترافیکی خــود ندارند! بــا این همه 
بایــد ســهم مســافران را در جابه جایــی 
بــا متــرو لحــاظ کرد. یــک ســر کلاف گره 
خورده آلودگی هــوای تهران که مدارس 
و دانشــگاه ها را دو هفتــه مجــازی کــرده 
و نایــی برای نفس کشــیدن نگذاشــته به 
همیــن عــدم تناســب عرضــه بــا تقاضا 
برمی گردد؛ موضوعی که نباید درباره آن 

ساده انگاری کرد.
در حال حاضر ســهم متــرو در حمل 
و نقــل عمومــی ۱۰ درصــد، اتوبــوس 6 
درصــد، تاکســی ون یک درصد، تاکســی 
ســواری ۱۵ درصد و تاکسی های اینترنتی 
۲ درصد است. این درحالی است که ۶۶ 
درصد سفرها با خودروی شخصی انجام 
می شــود. مدیریت شــهری قــول داده تا 
سه ســال آینده سهم مترو به ۱5 درصد، 
ســهم اتوبوس، مینی بوس و غیره به ۲۰ 
درصد، تاکسی اینترنتی ۲ درصد و سهم 

تاکسی سواری به 5 درصد کاهش یابد.
ë  کاهش بیش از یک میلیون نفری مسافر

در مترو
مهدی عباســی، عضو شــورای شــهر 
تهــران معتقــد اســت کــه بایــد تعــداد 
نــاوگان بــرای کاهش ســرفاصله حرکت 
قطارهــا افزایــش یابــد. او بــا بیــان اینکه 
عرضه و تقاضای سفر همخوان نیست، 

به »ایران« می گویــد: »ما در مترو زمانی 
جابه جایی ۲ میلیون و ۷۰۰ هزار مســافر 
هم داشــته ایم اما هم اکنــون این آمار به 
یک میلیون و 5۰۰ هزار نفر کاهش یافته 
اســت. اگــر به دنبال حل مســأله آلودگی 
هوا هستیم باید به همان عدد ۲ میلیون 

و ۷۰۰ هزار مسافر در گذشته برگردیم.«
اما چرا با وجود بازگشت به وضعیت 
تقریباً نرمال هنوز این عدد محقق نشده 
ســؤالی اســت که عباســی به آن این طور 
دارد،  وجــود  »تقاضــا  می دهــد:  پاســخ 
امــا بــا عرضــه نمی خواند، چــون برخی 
قطارهــا بــه علت اورهــال از مــدار خارج 
شــده اســت.« بــا این همــه مدیرعامــل 
شرکت بهره برداری متروی تهران جواب 
متفاوتــی می دهد. او با رد اینکه ظرفیت 
قطارهای متروی تهران به علت اورهال 
کــم شــده اســت، بــه »ایــران« می گوید: 
»میزان مســافران روزانه مترو هم اکنون 
به عــدد یک میلیــون و 5۰۰ نفر رســیده 
است، پیش از کرونا هم تعداد مسافران 
روزانــه متــرو رو به رشــد بــود، مــا زمانی 

به طور متوســط بــا دو میلیون مســافر در 
روز هــم مواجــه بودیــم، امــا الان تعداد 
کاهش یافته که البته در مقایسه با کرونا، 

روند صعودی داشته است.«
مســعود درســتی با بیان اینکه روزانه 
۲ هزار و ۱6۰ حرکت قطار ثبت می شود، 
می گویــد: »تعداد حرکــت قطارها پیش 
از کرونــا هــم حــدوداً بــه همیــن میــزان 
بــود و حتــی در ایام کرونا نیــز از ظرفیت 
قطارهــای متــرو کم نشــد. ضمــن اینکه 
مــا هــر روز بــا اورهــال ســروکار داریم که 
لطمــه ای بــه حرکــت قطارهــا نمی زند. 
امــا صادقانــه این اســت کــه اگــر اورهال 
بموقع انجام نشود در بلندمدت از عمر 
مفیــد سیســتم کــم می شــود، بنابرایــن 
اورهال هیچ وقت تعطیل بردار نیســت. 
خوشــبختانه امســال بودجه هــزار و 5۰۰ 
میلیــارد فقــط بــرای اورهــال پیش بینی 
شده اســت که امیدواریم طبق برنامه تا 

پایان امسال ۱۰۰ درصد محقق شود.«
او بــا بیان اینکــه طی ۱5 روز گذشــته، 
3۷ حرکت به خط 3 اضافه شــده است، 

می گوید: »ما برای افزایش رضایتمندی 
مــردم ایــن 3۷ خــط را اضافــه کرده ایم 
تــا در ســاعت های پیــک، هــدوی کاهش 
یابد، اما مســأله این است که اقبال مردم 
بــه حمل و نقل عمومــی درکرونا کاهش 
یافته و به عبارتی کرونا باعث تغییر رفتار 

اجتماعی مردم شده است.«
امــا چــرا مــردم ترجیــح می دهنــد 
کمتــر از متــرو اســتفاده کننــد؟ برخــی 
ضعــف  و  غیرعادلانــه  پراکندگــی 
ایســتگاه ها در برخی مناطــق تهران را 
دلیل این موضوع می دانند.»درســتی 
هم با تأیید اینکه ما با فقر ایستگاه های 
اذعــان  مواجهیــم،  غــرب  در  متــرو 
می کنــد که باید با راه انــدازی خط ۸ تا 

۱۱ این خلأ رفع شود.«
در واقــع ۷ خــط تهــران هم اکنون به 
خطــوط مکملی نیاز دارد کــه اگر تا 5-6 
ســال آینده به شــبکه مترو اضافه شــود، 
می توانــد این خلأ را برطرف کند؛ خلأیی 
کــه به حــدود 3 دهــه پیــش برمی گردد.

زمانی که گســترش شــهر تهران از شرق 

بــود، اما حالا غــرب تهران تــا کرج پیش 
رفته است!

ë کمبود بیش از 7 هزار اتوبوس در تهران
ایــن وضعیــت البتــه در اتوبوســرانی 
هــم دیــده می شــود. تعــداد مســافران 
اتوبــوس کــه زمانی تا دو میلیون مســافر 
هــم پیــش رفتــه بــود بعــد از یــک دوره 
رکود شــدید در کرونا که بــه 4۰۰ هزار نفر 
هم رســید، حــالا به کمتــر از یک میلیون 
مسافر بازگشته است. یعنی ما همچنان 
تــا رســیدن بــه تعــداد مســافران پیــش 
از کرونــا بــا کاهش حــدوداً یــک میلیون 
نفری مســافر مواجهیم! بــا این توصیف 
حدس ایــن موضــوع که میــان عرضه و 
تقاضا در حوزه اتوبوســرانی هم تناسبی 
وجود ندارد، ســخت نیســت! تزریق 5۱۰ 
اتوبــوس اورهــال شــده و ۲۰۰ اتوبــوس 
نــو کــه از مجمــوع آن 9۰۰ اتوبوســی کــه 
وزارت کشــور قــول داده تــا پایان امســال 
تحویل داده شــود، البته کفه »عرضه« را 
سنگین تر از »تقاضا« کرده، اما همچنان 
ایــن ســؤال وجــود دارد کــه آیا بــا تعداد 
اتوبوس های فعلی، استاندارد دسترسی 
به حمل و نقل عمومی در تهران رعایت 
شــده اســت. عباســی می گویــد: »تعداد 
اتوبوس هــای تهران در ســال 96، 6 هزار 
دســتگاه بود که به نوعی شــورای چهارم 
بــه پنجــم تحویــل داد. امــا آنچــه کــه از 
شــورای پنجم به شــورای ششــم رســید، 
فقط هــزار و 4۰۰ دســتگاه بــود. یعنی 3 

هزار و 6۰۰ دستگاه کاهش یافته بود.«
هم  اکنون تعداد اتوبوس های تهران 
در حدود ۲ هزار و ۸۰۰ دســتگاه است که 
این عضو شــورا ابراز امیدواری می کند با 
منابعی کــه در بودجه پیش بینی شــده، 
تعــداد اتوبوس هــا در آینــده بــه 6 هــزار 
برسد که در این صورت ما به همان عدد 
قبــل برمی گردیــم، ایــن درحالی اســت 
کــه تهران به حدود ۱۰ هــزار اتوبوس نیاز 

دارد.
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حمیده امینی فرد
خبرنگار

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
نــرخ  درصــدی   ۵۰ تأمیــن  از  تهــران 
طریــق  از  برقــی  موتورســیکلت های 

پرداخت تسهیلات خبر داد.
جلال بهرامی گفت: عقب ماندگی در 
بحث زیرساخت های حمل و نقل تهران 
بــه صورت جدی وجود دارد که شــاید به 
دلیــل شــرایط اقتصــادی خاصــی که در 
ادوار گذشــته بوده، رخ داده است. به هر 
ترتیــب برای جبــران ایــن عقب ماندگی 
بایــد چندین اقــدام را در دســتور کار قرار 

دهیم.
موضــوع  کار،  نخســتین  افــزود:  وی 
زیرســاخت های  بازســازی  و  نوســازی 
حمــل و نقــل عمومــی در تهران اســت. 
در دنیــا نیــز درصــدی از اتوبوس هایی را 
کــه در اختیــار دارنــد بعضــاً تا ۴۰ ســال، 
نوســازی می کنند. لذا این اقدام ما از سر 
ناچاری و فقر نیســت بلکه این نوســازی 
موضوع درســت و مرسومی است. حتی 
برخی از کشورها تاکسی هایی با عمر ۱۰۰ 

ســاله دارنــد و از موضــوع نوســازی بهره 
می گیرند.

وی ادامــه داد: در مدیریــت شــهری 
جدیــد سیاســت ها بر این اســاس اســت 
که به جای تملــک، خرید خدمت کنیم. 
یعنــی مشــارکت بخــش خصوصــی در 
ناوگان حمل و نقل عمومی را وارد کنیم. 

نقــل  و  حمــل  در  داد:  ادامــه  وی 
عمومــی اصــل متــرو اســت ولــی باید 
ایــن پرســش را مطــرح کنیــم کــه آیــا 
در حــال حاضــر ظرفیت متــرو به طور 
کامــل به  کار گرفته شــده یا خیر. هفت 
خط فعلی متــرو ظرفیــت جابه جایی 
چهار میلیون مســافر به صورت روزانه 
را دارد در حالــی  که امــروز ۱.۵ میلیون 
مســافر را جابه جا می کنــد و علت این 
امــر نیز مواجــه بودن با کمبــود ناوگان 
اســت. چهار خط دیگــر در مترو وجود 
دارد که باید ســاخته شــود ولی اولویت 
مــا تکمیل هفت خط موجود به لحاظ 

مهندسی و واگن است.

بهرامــی اظهار کــرد: در حــال حاضر 
هر کیلومتر مترو بجز واگن ۱۵۰۰ میلیارد 
تومان هزینه در بر دارد که برای توســعه 
چهــار خط متــرو بــه چیزی حــدود ۴۵۰ 
هزار میلیارد تومان بــدون تعدیل و 9۰۰ 
هزار میلیارد تومان با تعدیل نیاز داریم. 
اولویت اول روی زمین، اتوبوس است که 
طبــق طرح جامــع حمل و نقل تــا پایان 
ســال ۱۴۰۴ باید ۱۱ هزار دســتگاه اتوبوس 
در تهران داشته باشیم که در حال حاضر 

۲۶۰۰ دستگاه اتوبوس داریم.
بــه گفتــه بهرامــی، در حــال حاضــر 
بــرای ۶۴۷ دســتگاه  تهــران  شــهرداری 
اتوبوس ســهم خــود را پرداخــت کرده و 
تعــدادی از این اتوبوس هــا را نیز تحویل 
گرفتــه اســت. در حقیقت ۱۱۰۰ دســتگاه 
تفاهــم بــا ایــران خــودرو و 9۰۰ دســتگاه 
هم با عقاب افشــان انجام شــده، 3۰۰۰ 
دســتگاه نیــز از ظرفیــت تولیــد داخــل 
استفاده می کنیم که خود شهرداری آنها 
را به صورت ملکی خریداری خواهد کرد.

معــاون شــهردار تهــران ادامــه داد: 
۲۰۰۰ دســتگاه نیــز بایــد واردات انجــام 
دهیــم. این به معنی آن اســت که مردم 
کــف خیابان نیــاز ضروری شــان برطرف 
شــود و ایــن موضــوع بــه معنــای خالی 
کردن پشــت تولید داخلی نیســت. بلکه 
برای خدمت کردن زودتر به مردم است. 
این واردات نیز مراحلش طی شده و گیر 
همیــن موضوع حمایــت از تولید داخل 
مانده اســت.  معاون شــهردار تهــران با 
اشاره به اینکه یک درصد از سهم حمل 

و نقــل روزانــه بــا تاکســی های اینترنتــی 
شــخصی  خودروهــای  بــا  درصــد   ۶۰ و 
انجام می شــود، افزود: باید تا افق ۱۴۰۴، 
بــه  متعلــق  حمل و نقــل،  درصــد   ۲۰
خودروهای شــخصی به ســمت حمل و 

نقل عمومی آورده شود. 
تاکســی های  تمامــی  وی،  گفتــه  بــه 
مســیری را باید به ســمت ون ها بیاوریم 
و بــرای تحقــق ایــن موضوع بــه ۲۰ هزار 
ون نیــاز داریــم کــه ۷۰۰۰ ون فعلی باید 
نوســازی شــود و ۱3 هــزار ون نیــز بایــد 

تأمیــن شــود و پــس از ایــن نیــز بایــد به 
سمت موتورسیکلت، دوچرخه و اسکوتر 
برویــم که بــا تحقق ایــن تدابیــر بیش از 
3۵ درصــد از ترافیــک شــهر را کاهــش 

می دهیم.
وی ادامــه داد: دربــاره اتوبوس هــای 
جدیــد باید اعــلام کنم که ۱۷۵ دســتگاه 
اتوبوس به صــورت ملکی خریداری و در 
 حــال حاضر پــلاک شــده و در خیابان ها 
مشــغول فعالیت اســت. همچنین ۱۴۲ 
دستگاه اتوبوس که ۸۰ درصد آن توسط 
تحویــل  شــده،  پرداخــت  کشــور  وزارت 
گرفته ایــم، امــا هنــوز مجــوز پــلاک داده 
نشــده و اتوبوس هــا در پارکینــگ ما قرار 
دارد، چــون ایــرادی روی سیســتم اگــزوز 
گرفته شــده بــود که در حــال حاضر حل 
شــده و مشــکلی بــرای پلاک شــدن آنها 
وجــود ندارد. ۱۰ دســتگاه اتوبوس عقاب 
افشان نیز خریداری شده که مجوز پلاک 
ندارنــد و مقــرر شــده این مجــوز تا هفته 

آینده داده شود.

و  امــور مجلــس  و  معــاون حقوقــی 
در  پــرورش  و  آمــوزش  وزیــر  نماینــده 
سفرهای استانی، سفر به استان خراسان 
دوم  دور  مقصــد  اولیــن  کــه  را  جنوبــی 
ســفرهای استانی رئیس جمهور و هیأت 

دولت بود، تشریح کرد.
 قاســم احمــدی لاشــکی در تشــریح 
گفــت:  اســتانی  ســفرهای  از  دور  ایــن 
بیست وسوم آذرماه وارد استان خراسان 
جنوبــی شــدیم و از ســاعت ۸ صبــح بــا 
تشــکیل میز ارتبــاط مردمی پاســخگوی 
ســؤالات و مشــکلات جامعه فرهنگیان، 

دانش آموزان و اولیای استان بودیم.
احمــدی لاشــکی بــا اشــاره بــه اینکه 
اســتقبال بســیار خوبــی از ســوی مــردم 
داشــتیم و در ســه روز برپایــی ایــن میــز 
ملاقــات  را  کننــده  حدود۷۰۰مراجعــه 
کردیم، گفت: نیروی انسانی، چالش اول 
وزارت آمــوزش و پرورش اســت که برای 
حــل ایــن مشــکل به دنبــال راهکارهــای 
بیشــترین  همچنیــن  هســتیم.  قانونــی 
مراجعــات هم در ایــن خصوص بود لذا 
بــا توجه به اینکه مشــکل مشــترک همه 
اســتان ها است به دنبال راهکاری قانونی 

برای حل این مشکل هستیم. وی افزود: 
یکــی از مطالبات، بحــث تعیین تکلیف 
نهایــی نیروهای نهضــت ســوادآموزی، 
و  خدمــات  خریــد  پیش دبســتانی، 
حق التدریس است که با توجه به تکالیف 
قانونــی، برخــی نیروهــا تعییــن تکلیف 
شــده امــا راهکارهای جدیــد قانونی هم 
دنبال می شــود. وی تســهیلات مدارس 
درخواســت های  دیگــر  از  را  غیردولتــی 
مردمــی  دیــدار  میــز  در  شــده  مطــرح 
برشمرد و ادامه داد: پرداخت مطالبات 
نیروهــای خریــد خدماتــی نیــز از دیگــر 
درخواســت ها بود که در تماس تلفنی با 

وزیر مقرر شد با فوریت پرداخت شود.
احمدی لاشــکی گفت: مشــکل چهار 
هزار و 3۰۰ نفر از نیروهای اداری آموزش 
و پــرورش کــه مشــمول طــرح رتبه بندی 
معلمان نمی شــوند نیز پیگیری می شود 
تا از محل بند ۱۰ ماده ۶۸ قانون مدیریت 
خدمات کشوری بتوانیم فوق العاده ویژه 
برای این افراد به صورت خاص ببینیم تا 
قدری از این شــکاف و فاصله ای که ایجاد 
شــده را جبــران کنیــم. معــاون حقوقی و 
امور مجلس وزیر آموزش و پرورش یکی 

از اهــداف اصلــی ســفر را دیــدار چهره به 
چهره عنوان کرد و افزود: در دور اول ســفر 
رئیس جمهور به اســتان خراسان جنوبی 
حــدود 9۲ میلیارد تومان اعتبــار در حوزه 
آموزش و پرورش مصوب شده است. وی 
تصریح کرد: تکمیل چهار پروژه از جمله 
مجموعه ورزشــی آموزشی شهید شهپر، 
تکمیــل اســتخر سرپوشــیده حاجی آبــاد 
زیرکوه، تکمیل سالن ورزشی ریحانة  النبی 
قائنــات و تکمیل ســالن ورزش شــهدای 
معلم طبس جــزو این مصوبات اســت. 
احمدی لاشکی گفت: اکنون بعد از حدود 
یک ســال بــا اعتبــاری کــه هفته گذشــته 
تزریق شد، پیشرفت فیزیکی این پروژه ها 

به بیش از 9۰ درصد رسید.
ایــن چهــار  اســت  امیــد  افــزود:  وی 
پروژه تا دهه فجر امسال به بهره برداری 
برســد. معــاون حقوقــی و امــور مجلس 
وزیــر آمــوزش و پــرورش بــا بیــان اینکه 
بــا  بشــرویه  ســاخت مدرســه ۶ کلاســه 
کمک ســتاد اجرایــی فرمان امــام)ره( از 
دیگــر مصوبات ســفر اول رئیس جمهور 
است، عنوان کرد: پیشرفت این پروژه نیز 
تاکنــون قابــل توجه بوده که در این ســفر 

بازدید از آن انجام خواهد شد.
شــبانه روزی  مدرســه  تکمیــل  وی 
وزارت  تعهــدات  از  را  آبــاد  حاجــی 
صنعــت، معــدن و تجــارت در اســتان 
برشــمرد و گفت: بر اساس پیگیری های 
انجام شــده مبالغی بــرای تکمیل پروژه 

واریز می شود تا روند کار سرعت گیرد.
احمدی لاشکی افزود: ساخت چمن 
مصنوعــی در بشــرویه از مصوبات ســفر 
اول رئیــس جمهور به اســتان بــود که در 
تعهد وزارت نفت است، اما رقم واریزی 
قابل قبول نبود، شــاید یک ششــم سهم 
ایــن وزارتخانــه واریز شــده که بر اســاس 
پیگیری هــای انجام شــده ســهم واریزی 

تکمیــل  وی  یافــت.  خواهــد  افزایــش 
پروژه دانشــگاه فرهنگیان را از مهم ترین 
مصوبات دور اول سفر رئیس جمهور در 
حوزه وزارت آموزش و پرورش برشــمرد 
و گفت: دانشگاه فرهنگیان از نظر نیروی 
انســانی، امکانــات، تجهیــزات و فضــای 
فیزیکی نیازمند تقویت اســت که تاکنون 
۲۵ میلیــارد تومان در اعتبــار متمم این 
مصوبه دیده شده و امید است که در این 

سفر، پروژه به اجرای نهایی برسد.
معــاون حقوقی و امــور مجلس وزیر 
آمــوزش و پــرورش بــا تأکیــد بــر لــزوم 
توجه به مدارس حاشــیه شهر نیز گفت: 
احداث و تکمیل مدارس حاشــیه شــهر 

اســت  موضوعاتــی  جملــه  از  بیرجنــد 
کــه در ســفر دوم رئیــس جمهــور بــه آن 
پرداخته می شــود. وی گفــت: در روز اول 
ارتبــاط مردمی وزارت آموزش و پرورش 
حدود ۲۰۰ نفــر مراجعه کننده حضوری 
از قشــر معلمــان و  کــه همــه  داشــتیم 
مدیــران مــدارس بودنــد و حتــی برخی 
دهیاران و رؤسای شوراها هم برای بهبود 
وضعیــت آمــوزش و پــرورش روســتاها 

درخواست هایی داشتند.
احمــدی لاشــکی یــادآور شــد: به هر 
حــال هر آنچه ما در مردم عزیز، نجیب، 
فهیم، صبور و دوست داشتنی بیرجند و 
فراتــر از آن کل خراســان جنوبی دیدیم؛ 
انسان های شایسته و دوست داشتنی در 
کمال شخصیت، ادب و متانت بودند که 

موضوعات شان را مطرح کردند.
وی عنوان کرد: امید اســت در شورای 
اداری استان یا نشســت هیأت دولت که 
به میزبانی اســتان تشــکیل خواهد شــد، 
بهتریــن مصوبــات بــرای مــردم بزرگوار 
اســتان تصویــب شــود کــه بــرون رفت از 
مشــکلات باشــد و محرومیــت از اســتان 

رفع شود.

معاون حمل و نقل شهرداری تهران خبر داد
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معاون حقوقی وزیر آموزش و پرورش تأکید کرد
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